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تضمن اتفاق لابورتا مع رجل الأعمال مباراة برشلونة 
 في أبو ظبي التي لم يتم الوفاء بها

  الرياض (المملكة العربية السعودية) فاز برشلونة بالمباراة لتكريم مارادونا إلى 

مارادونا  و᛿أس لابورتا  جوان عقد . 

 LUIS MIGUEL MONTERO/ FRANCISCO RABADÁN 
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، قرر محامو رجل الأعمال في دبي أحمد الخوري ، مكتب المحاماة الطاهر والصابري ،   2022في يناير  

إلى   جوان لابورتا المطالبة برسالة ورسميا بتوقيع شاهد عمل ككاتب عدل ، ساهم دين مليون يورو في تمويل حملة

، بعد  2021لقد فعلوا ذلك بعد أن نظم غارسيا كابريرا كأس مارادونا في ديسمبر  رايكو جي كابريرا وشركته.

وفاة دييغو أرماندو مارادونا، وهي مباراة لنادي برشلونة ضد بوكا جونيورز أقيمت في الرياض (المملكة العربية  

هذه المباراة متروكة له لتنظيمها بسبب الاتفاق الذي أبرمه مع جوان لابورتا في  السعودية). أدرك الخوري أن

مليون يورو إذا أصبح رئيسا للنادي. للتوصل إلى هذا الاتفاق، كان لابورتا قد وعد بمباراة   1مقابل   2020أكتوبر 

 كرة قدم ودية، الأولى بعد الوباء، لنادي برشلونة في أبو ظبي.



لمباراة  خوري إلى  المقدم الاقتراح  
 .برشلونة

  1.5جمعت  والتي  2021ديسمبر  14من حيث المبدأ، كان من المفترض أن تعمل هذه المباراة التي أقيمت في 

على إطفاء الدين مع الخوري، لكن هذا لم يحدث وطالب رجل الأعمال العربي من    مليون يورو لنادي برشلونة

بعائد استثماره. تضمنت الاتفاقية الأصلية بين خوري ،   2022يناير   10خلال رسالة إلى رايكو كابريرا في 

عقد اجتماع:   2020، ولابورتا التي تم تبنيها بعد مقابلة في سبتمبر   AHKرئيس مجلس إدارة الشركة القابضة 

"سيعقد الفريق الأول لنادي برشلونة مباراة ودية بعد كوفيد في الإمارات العربية المتحدة في أبو ظبي" ، قالت 

 الوثيقة المقدمة كاقتراح لرجل الأعمال الخوري.
،  Rayco Cabrera   ،RG Consultants  &Sports Solutionsقامت شركة   ومع ذلك ،

من   OKDIARIOمع نادي برشلونة ، والذي تمكنت   2021  أكتوبر 19بإضفاء الطابع الرسمي على عقد في 

في استاد الملك فهد الدولي في المملكة  2021ديسمبر   14الوصول إليه ، والذي تضمن الاحتفال بالمباراة في 

من الوثيقة   6.1يورو" ، وفقا للفقرة   1500000العربية السعودية. لهذا الاجتماع ، فرض نادي برشلونة " 

  المذكورة أعلاه.



السعودية  إلى مارادونا كأس نقل عقد . 

يورو لهذا الاجتماع، وبالتالي سيتم   7,500,000صلاح، دفع المنظم السعودي  وفقا لبعض المعلومات شركة 

يورو فقط)، وجزء آخر    500,000توزيع بقية الأموال التي لم يجمعها نادي برشلونة بين بوكا جونيورز (

لذلك، اعتقد خوري أن هذه الأموال التي جمعتها شركة رايكو ستعمل   لعائلة مارادونا والباقي للشركة المنظمة.

على إطفاء ديون مليون يورو تم تسليمها إلى لابورتا ك «دعم» أو «مساعدة» لحملته الانتخابية لرئاسة برشلونة  

في أبو   والتي تسببت في النهاية في شكوى في محاكم دبي. وتضمن هذا الاتفاق الاحتفال بأول مباراة لبرشلونة

 ظبي، لذلك عندما أخذها إلى المملكة العربية السعودية، شعر رجل الأعمال خوري بالخيانة من قبل برشلونة.
يورو ، استلمها برشلونة في نفس يوم   750،000  مليون يورو التي يتقاضاها برشلونة ،  1.5نصف تلك ال 

بجميع الحقوق   RG Consultantsفي المقابل ، احتفظت   المباراة والباقي بعد عشرة أيام من المباراة.

  VIPتذكرة   15التجارية للاجتماع. من بين البنود ، تم تضمينه أيضا على سبيل المثال أن برشلونة سيكون لديه 

قميصا رسميا موقعا من  20" للفريق. في المقابل، سيمنح برشلونة المروج 1أخرى من "الفئة  100للصندوق و 

كرة رسمية وأربعة أزواج من أحذية اللاعبين الذين يمكن أن يختارهم كابريرا.    20جميع اللاعبين، بالإضافة إلى 

  لرئيس التنفيذي للنادي فيران ريفيرتر.تم توقيع الاتفاقية من قبل الرئيس جوان لابورتا ونائبه وا



عندما علم رجل الأعمال أحمد الخوري بالاحتفال بالاجتماع كان غاضبا وشعر أن برشلونة يفتقد اتفاقه وقرر البدء  

في المطالبة رايكو كابريرا، الذي زعم أنه اتهم وعمل كوسيط في تلك الاتفاقية، وهو أمر نفاه رجل الأعمال  

  الإسباني لأوكدياريو. 

القابضة، وسوريش بابو، والمحامي   AHKولهذا السبب عقد اجتماع حضره أحمد الخوري، المدير العام لشركة 

محمد علي أحمد العور، الذي عمل كشاهد ورايكو غارسيا نفسه، الذي شوهد وهو يدخل برج أسبين، مقر مجموعة  

AHK في بعض الصور التي تمكنت .OKDIARIO  من الوصول إليها. إن حضور محامي دبي في الاجتماع

له أهمية قصوى لأنه تصرف ككاتب عدل للاجتماع ، وفقا لما يسمح به قانون دبي. في ذلك الاجتماع، تقرر أن 

يورو أخرى    569,785مساء و    5:00الساعة  2022يناير  24يورو قبل   500,000يعيد رايكو غارسيا 

  وقع رايكو غارسيا على محضر ذلك الاجتماع. . لم ي 2022فبراير   28قبل 

في الوقت نفسه وتعويضا ومحاولة التوصل إلى اتفاق، دعا نادي برشلونة الخوري إلى برشلونة لحضور الصندوق  

وعقد اجتماع مع جوان لابورتا في اليوم  2022فبراير  6الرئاسي لمباراة هذا الفريق مع أتلتيكو دي مدريد في 

تم توجيه الدعوة من قبل فيران باستور، من قسم العلاقات المؤسسية والعلاقات العامة  .13.30التالي الساعة 

  والبروتوكول في نادي برشلونة. 

الخوري تدعو الإلكترونية برشلونة رسالة  
الصندوق إلى . 



مكتب   كان الدافع لمحامي خوري،  2021ومع ذلك، رفض الخوري تلك الدعوة، لأن الاحتفال بمباراة ديسمبر 

، لاتخاذ قرار بطلب تعويض مليون يورو عن خرق العقد وبدأ في إرسال رسائل إلى  المحاماة الطاهر والصابري

رايكو جي كابريرا، الذي كان الشخص الذي تلقى المال، وفقا للشكوى المقدمة في مركز الشرطة. طلب منه الدفع 

ير من نفس  فبرا 28والثاني قبل  2022يناير   24على جزأين ، نصفهما قبل الساعة الخامسة بعد ظهر يوم  

العام. وأشارت تلك الرسائل إلى أن المسودة المتفق عليها "تنص على إنشاء لجنة عالمية جديدة للأعضاء المميزين  

في نادي برشلونة تتكون من شخصيات فردية رفيعة المستوى برئاسة السيد خوري". كما اشتكت الرسالة من أنه 

يناير بعد اتفاق سابق بين  17تم تحديد الدفعة الأولى بالفعل في "في مناسبات عديدة تهربت من الاتصال بعميلنا". 

 الخوري ورايكو غارسيا كابريرا. ومع ذلك ، لم تصبح فعالة.

خوري مكاتب في غارسيا رايكو . 

عندما زار رجل الأعمال الإسباني شركة الخوري   2022يناير   23حدثت إحدى محاولات التفاوض الأخيرة في 

للتوصل إلى اتفاق وطلب المزيد من الوقت. لكن رجل الأعمال العربي لم يتقاضى أجرا حتى الآن ولهذا السبب ندد  

 بعملية احتيال بقيمة مليون يورو، وهي حقائق لا تزال قيد التحقيق.  لشرطة دبي 2022في فبراير 
مباراة كرة قدم برشلونة ستعقد، ولكن «عندما كان الخوري سينظمها،   يؤكد رايكو جي كابريرا لأوكدياريو أن

توقف عن كونه رئيسا لنادي النصر الثقافي والرياضي لكرة القدم في دبي، وبالتالي، أخذناه إلى المملكة العربية  

أنه «لم أكن أبدا في شركة الخوري للتفاوض على أي من هذا»، على  OKDIARIOكما أوضح ل    السعودية».



الرغم من وجود صور له مأخوذة من مقطع فيديو يدخل مقر هذه الشركة. لم ترد جوان لابورتا على  

OKDIARIO  .بشأن هذه المسألة  
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Laporta's agreement with the 
businessman included a Barça 
match in Abu Dhabi that was 
not fulfilled 
Barça won the match to pay tribute to Maradona to Riyadh (Saudi Arabia) 

 
Joan Laporta and the Maradona Cup contract. 
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In January 2022, the lawyers of the Dubai businessman Ahmed Al Khoory, the 

law firm Al-Taher & Al Saberi, decided to claim by letter and officially with the 

signature of a witness who acted as a notary the debt of one million euros 

contributed to finance Joan Laporta's campaign to Rayco G. Cabrera and his 

company. They did so after García Cabrera organized the Maradona Cup in 

December 2021, following the death of Diego Armando Maradona, a match of FC 

Barcelona against Boca Juniors that was held in Riyadh (Saudi Arabia). Al 

Khoory understood that this match was up to him to organize it because of the 

pact he had made with Joan Laporta in October 2020 in exchange for 1 million 



euros if he became president of the club. To reach that agreement, Laporta 

would have promised a friendly football match, the first after the pandemic, of 

FC Barcelona in Abu Dhabi. 

 
The proposal to Khoory for the Barça match. 

In principle, this match, held on December 14, 2021, which raised 1.5 million 

euros for FC Barcelona should have served to amortize the debt with Al Khoory, 

but this did not happen and the Arab businessman claimed through a letter to 

Rayco Cabrera on January 10, 2022 the return on his investment. The original 

agreement between Khoory, chairman of holding company AHK, and Laporta 

adopted after an interview in September 2020 included holding a meeting: "FC 

Barcelona's first team will hold a post-Covid friendly match in the United Arab 

Emirates in Abu Dhabi," said the document presented as a proposal to 

businessman Al Khoory. 

However,Rayco Cabrera's company, RG Consultants & Sports Solutions, 

formalized a contract on October 19, 2021 with FC Barcelona, to which 



OKDIARIO has had access, which included the celebration of the match on 

December 14, 2021 at the King Fahd International Stadium in Saudi Arabia. For 

this meeting, FC Barcelona charged "1,500,000 euros", according to clause 6.1 

of the aforementioned document. 

 
The contract to take the Maradona Cup to Saudi Arabia. 

According to some information the company Selah, the Saudi organizer paid 

7,500,000 euros for that meeting, so the rest of the money not collected by FC 

Barcelona would be distributed among Boca Juniors (just 500,000 euros), 

another part for Maradona's family and the rest for the organizing 

company. Therefore, Khoory believed that this money collected by Rayco's 

company would serve to amortize the debt of one million euros delivered to 

Laporta as "support" or "help" for his electoral campaign for the presidency of 

Barça and that finally caused a complaint in the courts of Dubai. That pact 

included the celebration of Barcelona's first match in Abu Dhabi, so when he 

took it to Saudi Arabia, businessman Khoory felt betrayed by Barça. 



Half of those 1.5 million euros charged by Barcelona, 750,000 euros, were 

received by Barça on the same day of the match and the rest ten days after the 

match. In return, RG Consultants kept all commercial rights to the meeting. 

Among the clauses it is also included for example that Barça would have 15 VIP 

tickets for the box and another 100 of "category 1" for the team. In return, 

Barcelona would give the promoter 20 official shirts signed by all the players, in 

addition to 20 official balls and four pairs of boots of the players that Cabrera 

could choose. The agreement was signed by president Joan Laporta, his vice 

president and club CEO Ferrán Reverter. 

When the businessman Ahmed Al Khoory knew the celebration of the meeting 

he was angry and felt that Barcelona was missing his agreement and decided to 

start claiming Rayco Cabrera, who had allegedly charged and acted as an 

intermediary in that agreement, something that the Spanish businessman has 

denied to OKDIARIO. 

That is why a meeting was held in which, according to the subsequent minutes 

provided to the complaint, Ahmed Al Khoory, the general director of AHK 

Holding, Suresh Babu, the lawyer Mohammad Ali Ahmad Al Awar, who acted as 

a witness and Rayco García himself, who is seen entering the Aspin tower, 

headquarters of the AHK group, were present. in some images to which 

OKDIARIO has had access. The presence of the Dubai lawyer at the meeting is of 

utmost importance because he acted as a notary of the meeting, as allowed by 

Dubai law. At that meeting it was decided that Rayco García would return 

500,000 euros before January 24, 2022 at 5:00 p.m. and another 569,785 euros 

before February 28, 2022. Rayco Garcia did not sign the minutes of that 

meeting. 

At the same time and in reparation and to try to reach an agreement, FC 

Barcelona invited Al Khoory to Barcelona to attend the presidential box to the 

match of this team with Atlético de Madrid on February 6, 2022 and to have a 

meeting with Joan Laporta the next day at 13.30 hours. The invitation was 

extended by Ferrán Pastor, from FC Barcelona's Department of Institutional 

Relations, Public Relations and Protocol. 



 
Barça's email inviting Al Khoory to the box. 

However, Al Khoory declined that invitation, since the celebration of the 

December 2021 match had been the trigger for Khoory's lawyers, the law firm 

Al-Taher & Al Saberi, to decide to request the reimbursement of one million 

euros for a breach of contract and began to send letters to Rayco G. Cabrera, who 

was the one who had received the money, According to the complaint filed at 

the police station. He was asked to pay in two parts, half before five o'clock in 

the afternoon of January 24, 2022 and the second before February 28 of the 

same year. Those letters recalled that the agreed draft "provided for the 

establishment of a new Global Premium Members Committee at FC Barcelona 

made up of senior individual profiles under the chairmanship of Mr. Khoory". 

The letter also complained that "on numerous occasions you have evaded 

contact with our client." The first payment had already been set for January 17 

following a previous agreement between Al Khoory and Rayco García Cabrera. 

However, it did not become effective. 



 
Rayco Garcia at Khoory's offices. 

One of the last attempts at negotiation occurred on January 23, 2022 when the 

Spanish businessman visited Al Khoory's company to reach an agreement and 

ask for more time. But the Arab businessman has not been paid so far and that is 

why he denounced in February 2022 to the Dubai Police the scam of one million 

euros, facts that are still being investigated. 

Rayco G. Cabrera assures OKDIARIO that a Barça football match was going to be 

held, but that "when Al Khoory was going to organize it, he stopped being 

president of the Al Nasr Cultural & Sport Club football club in Dubai and, 

therefore, we took him to Saudi Arabia". He also explained to OKDIARIO that "I 

have never been in Al Khoory's company to negotiate any of this", although 

there are images of him taken from a video entering the headquarters of this 

company. Joan Laporta has not replied to OKDIARIO on this matter. 
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